

慶祝普庵禪師聖誕 啟建藥師寶懺祈福吉祥法會

本精舍將於2014年12月28日 (農曆甲午年十一月初七日) 星期日上午9時至下午3時慶祝普庵禪師聖誕啟建普庵藥師寶懺。

本精舍於1907年創建，供奉普庵禪師。僧眾於1985年接管精舍後，每年農曆十一月份都為普庵禪師慶祝聖誕。由於精舍被迫搬遷，才停止慶祝，至到2006年開始慶祝。普庵禪師像目前安奉於大雄寶殿。

普庵禪師是禪宗「臨濟」法系第十三代法嗣，是一位大徹大悟的大禪師，以度黎民百姓為主。其開示與神跡，廣行於教界民間。

其所傳之《普庵咒》更可消災解厄，令蟲、鼠、蚊、蟻遠離，凶神惡煞走避！常予持誦可令風調雨順、五穀豐登、六畜繁殖、萬事如意。

《普庵咒》是由許多單音參差組合，構成一個自然的旋律，猶如天地人相互的交融，令人自然進入清淨空靈的境界，並能與普庵禪師有求必應的菩薩精神感應道交，念誦起來非常靈驗。此咒可普安十方、驅除蟲蟻、蚊蚋不生、消災解厄、鎮煞安胎、驅邪除穢、逢凶化吉。

日期：2014年12月28日 (農曆甲午年十一月初七日) 星期日
法會內容：上午09.00am——灑淨啓燈／慈悲藥師寶懺卷上及卷中
11.00am——佛前上供／普庵咒
12.00pm——午餐招待／休息
下午01.30pm——慈悲藥師寶懺卷下／法會圓滿

2014年慶祝普庵禪師聖誕啟建藥師寶懺祈福吉祥法會 藥師吉祥燈／供齋報名表格

請在有關格內劃上 藥師吉祥總燈主RM300.00或以上 藥師吉祥副燈主RM200.00或以上

合家燈RM20.00或以上 個人燈RM10.00或以上 供齋每名RM10.00或以上

團體 公司 先生 小姐 夫婦 女士 合家 請在有關格內劃上

聯絡人姓名(中文) _____ (英文) _____

地址： _____

住家電話： _____ 辦公號碼： _____ 傳真號碼： _____

手機號碼： _____ 電子郵件： _____

茲付上 銀行支票 銀行匯票 郵政匯票 現款 銀行名稱： _____ 支票號碼： _____

總計RM _____ 寄來日期： _____

註：凡郵寄來之銀行支票、銀行匯票，抬頭請寫「PHOR TOR TEMPLE」。大眾銀行：3110747402。

來函請寄至：普陀精舍 PHOR TOR TEMPLE

Next 88, Jalan Faraday, Bukit Dumbar, 11600 Jelutong, Pulau Pinang, Malaysia.

電話：604-6571625 傳真：604-6573672 電子郵件：phortortemple2d@gmail.com

手提號碼：012-4811248

PU AN ZEN MASTER ANNIVERSARY CELEBRATION
CUN
CHANTING CEREMONY FOR MEDICINE MASTER PU AN

The monastery will be celebrating the holly birthday of Master Pu An Zen on 28th Decamber 2014 Sunday,9..am to3.00p.m (Lunar Xin Mao Calendar December of the First Day) which is also the begins of the construction of Master Pu An Zen repentance pharmacists.

The monastery was founded in and built in 1907,dedicated to Master Pu An Zen.after the Buddhist monks took over this monastery in 1985,celebrating the holly birthday of Master Pu An Zen has been carried on yearly in November (Lunar calendar) The celebration was stopped once till year 2006 due to the monastery was forced to move,The statue of Master Pu An Zen is Presently placed at the main hall of Da Xiong.

Master Pu An Zen was the thirteenth generation of their “ling ji” meditation,He was a great meditation master,who helped many of his people.The miracles and god signs showed by Master Pu An Zen,was widely spread among people.

The “Pu An incantations”which passed on from him could help to ward disaster and unfortunate,expelling those insects,mice, Mosquitoes and ants,to repel all those devils and bad spirits,Frequently reciting this incantation could bring harmony in nature,bumper harest breeding of domestic poultry and good luck.

“Pu An incantations”is a combination of vanous mono tones making a natural melody just like the fine blending of heaven,earth and man.This would lead us into the boundary of peaceful,to enter the frealm of pure ethereal,exchanging induction with bodhisattva and very efficacious.This incantation could be of help in everywhere,breaking the oaths,get rid of pests,warding disaster,repelling evil spints,turning unfortunate into good luck.

Date : 28/12/2014 Sunday (Lunar Xin Mao Calendar December of the First Day)

Agenda : 09.00a.m—Light switching-on ceremony / Compassion repentance pharmacists volume 1 and volume 2.

11.00a.m—Grand offering before buddhas.

12.00p.m—Lunch reception / rest

01.30p.m—Compassion repentance pharmacists volume 3 / ceremony ends

PU AN ZEN MASTER ANNIVERSARY CELEBRATION CUN CHANTING CEREMONY FOR MEDICINE MASTER PU AN

Misfortunes pharmacists light / Application forms for fast

Participation Application Form

Pharmacist auspicious total light the main RM300.00 Pharmacist auspicious lord deputy light RM200.00

family light RM20.00 each or more Personal light RM10.00 each or more

For vegetarian food preparation and above RM10.00 each or more

Organisation Company Mr Miss Husband & Wife Madam Whole Family

Please tick at appropriate box.

Contact Person :

Name Chinese : _____ English : _____

Address : _____

House Tel : _____ Office Tel : _____ Fax No : _____

H/P No : _____ E-mail : _____

Enclosed with Banker's Cheque Bamnk Draft Wang Pos Cash

Name of Bank : _____ Cheque No : _____

Total Amount RM : _____ Date Issued : _____

Note : Crossed Cheque and money order made payable to PHOR TOR TEMPLE

Public Bank A/C No : 3110747402

Correspondence please send to : **PHOR TOR TEMPLE**

Next 88,Jalan Faraday,Bukit Dumbar,11600 Jelutong,Pulau Pinang,

Malaysia. Tel : 604-6571625 Fax : 604-6573672 E-mail : phortortemple2d@gmail.com

H/P No : 012-4811248